
Geachte lezer,  

Lopend door het zuidelijk deel van de grote houtstraat in Haarlem valt de 

grote leegstand van zowel winkelruimte als de erboven gelegen etages op.  

In het verleden heeft de gemeente middels een project in samenwerking met 

anderen een bijdrage geleverd aan “het wonen boven winkels”. Ik zou graag 

willen dat dit opnieuw opgepakt wordt. Het lijkt  mij een belangrijke 

bijdrage te kunnen leveren aan het oplossen van het woningtekort in 

Haarlem met name voor starters, wanneer er gewerkt wordt aan betaalbare 

etges en appartementen. Vooral nu een groot aantal van de winkels 

leegstaan, en dat zou zo maar eens zo kunnen blijven, biedt het 

mogelijkheden het nu aan te pakken. Voor de boel echt verloedert. Wonen 

in de stad, zo is het ooit begonnen. 

 

Met vriendelijke groet, 

Anita van Luit. 

Anita,(Ipad) 

 


